
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie športu Mestského zastupiteľstva v Rožňave dňa 12.3.2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie  komisie   otvoril  predseda  Ladislav  Dávid,  privítal  všetkých  prítomných 
a oboznámil  ich  s programom  zasadnutia.  Všetci  prítomní  členovia  komisie   súhlasili  s 
navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1.  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 
Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali: 6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

      za za za - za za za

k     bodu č. 1  
Návrh na odkúpenie ohradenia hracej plochy – cenová ponuka
JUDr. Mihaliková –    Na základe informácie p.  poslanca mestského zastupiteľstva Mgr. 
Dionýza Keménya o predaji hokejového mantinelu zo štadióna Ondreja Nepelu v Bratislave 
sme začali rokovania  o možnostiach jeho kúpy do majetku mesta so zámerom osadenia  po 
úprave ľadovej plochy na našom zimnom štadióne. Hokejový mantinel je súčasťou vybavenia 
zimného  štadióna  O.  Nepelu,  ktorý  spravuje  príspevková  organizácia  STARZ,  ktorej 
zakladateľom je mesto Bratislava. Dňa 7.2.2019 sme oslovili  správcu štadióna so žiadosťou 
o informáciu o výške kúpnej ceny a spôsobe predaja majetku. Dňa 28.2.2019 nás námestníčka 
riaditeľa organizácie informovala, že uvedený majetok sa navrhuje predať formou obchodnej 
verejnej súťaže, ktorej podmienky bude schvaľovať mestské zastupiteľstvo v Bratislave, ktoré 
zasadá dňa 27.3.2019. STARZ vypracoval návrh podmienok obchodnej verejnej súťaže, ktoré 
budú predmetom schvaľovania  a dal  vypracovať  znalecký  posudok na  určenie  všeobecnej 
hodnoty majetku. Podľa znaleckého posudku vypracovaného súdnym znalcom Ing. Ondrejom 
Sovom je všeobecná hodnota ohradenia hracej plochy – hokejového mantinelu stanovená vo 
výške  14 184,-  28  €.  Tento  materiál  bol  predmetom  rokovania  v príslušných  komisiách 
v mesiaci  február,  v tom  čase  však  nebola  známa  výška  kúpnej  ceny,  keďže  nebol 
vypracovaný znalecký posudok. Komisie odporučili  kúpu mantinelov do majetku mesta za 
cenu 10 000,-  €.  Podľa  dostupných informácií  trhová cena  nového hokejového  mantinelu 
spolu s jeho vybavením je vo výške 90 – 120 tis. €.  Materiál predkladáme za účelom prijatia 
uznesenia príslušných komisií, ktorým bude odporúčaná výška kúpnej ceny, podľa ktorej sa 
vypracuje cenová ponuka.  



Číslo hlasovania: 2.  
Bod rokovania:    Návrh na odkúpenie ohradenia hracej plochy – cenová ponuka
Číslo uznesenia:   01/03/2019
Členovia komisie hlasovali:  6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

      za za za za za za

Uznesenie č. 01/03/2019 – komisia športu odporúča mestu Rožňava zapojiť sa do verejného 
obstarávania za účelom odkúpenia ohradenia hracej plochy – mantinelu.

k     bodu č. 2  
Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a     príspevkových organizácií na   
roky 2019 - 2021
Ing. Leskovjanská-  prezentovala predložený materiál

Číslo hlasovania: 3.  
Bod rokovania:  Návrh rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na roky 

2019 - 2021
Číslo uznesenia:   02/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

     za za za - za za za

Uznesenie č.  02/03/2019 – komisia  športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu  v Rožňave 
schváliť rozpočet mesta vrátane rozpočtov rozpočtových a príspevkových organizácií na roky 
2019 - 2021 podľa predloženého návrhu a navrhuje z rozpočtu mesta schváliť pre športové 
kluby finančné dotácie vo výške 65 tis. €.



k     bodu č. 3  
Návrh na prehodnotenie „Zásad participatívneho rozpočtu v     meste Rožňava“ a „Štatútu   
participatívneho rozpočtu mesta Rožňava“

Ing.  Leskovjanská  –  tento  materiál  bol  predmetom  rokovania  v komisii  športu  v mesiaci 
február  s tým,  že  na  najbližšom  zasadnutí  komisie  budú  predložené  návrhy  členov  do 
výkonného výboru a návrh na hlavného koordinátora. 

Číslo hlasovania: 4.  
Bod  rokovania:  Návrh  na  prehodnotenie  „Zásad  participatívneho  rozpočtu  v meste  Rožňava“  a  „Štatútu 

participatívneho rozpočtu mesta Rožňava“
Číslo uznesenia:   03/03/2019
Členovia komisie hlasovali:  6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

      za za za - za za za

Uznesenie č.  03/03/2019 – komisia  športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu  v Rožňave 
schváliť:

1. „Zásady participatívneho rozpočtu v meste Rožňava“
2. „Štatút participatívneho rozpočtu mesta Rožňava“
3. Maximálny finančný rámec na jeden predložený projekt ...........  € /  % z celkového 

schváleného rozpočtu na participatívny rozpočet na príslušný rok
4. Hlavného  koordinátora  pre  participatívny  rozpočet  v roku  2019  Mgr.  Dionýza 

Keménya.
5. Výkonný výbor pre participatívny rozpočet v zložení, v akom bol v roku 2018.

k     bodu č. 4  
Štatút mesta Rožňava

Mgr. Juraj Halyák – Štatút mesta bol prerokovaný v komisii športu v mesiaci február 2019 
a návrh  komisia  odporučila  schváliť  MZ.  Na  zasadnutí  Komisie  výstavby,  územného 
plánovania,  životného  prostredia  a mestských  komunikácií  dňa  13.2.2019  bolo  k návrhu 
štatútu  vznesených viacero  pripomienok.  Pripomienky  boli  do materiálu  zapracované  a  je 
potrebné materiál opätovne prerokovať. 

Číslo hlasovania: 5.  
Bod rokovania: Štatút mesta Rožňava - návrh
Číslo uznesenia:   04/03/2019



Členovia komisie hlasovali:  6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

       za za za - za za za

Uznesenie č.  04/03/2019 – komisia  športu odporúča Mestskému zastupiteľstvu  v Rožňave 
schváliť  Štatút mesta Rožňava podľa predloženého návrhu.

k     bodu č. 5  
Svetový deň stolného tenisu – participácia mesta na podujatí

p. Vaško – tento projekt zastrešuje na Slovensku Mgr. Alica Grofová – Chaldeková, Zober 
loptu, nie drogy n. o., Asociácia športu pre všetkých Slovenskej republiky. Projekt pripravujú 
ako celodennú akciu pre verejnosť, ktorá by sa konala 9. apríla 2019 na Námestí baníkov 
v Rožňave  (severná  časť).  V prípade  nepriaznivého  počasia  by  sa  podujatie  konalo 
v multifunkčnej telocvični – v športovej hale na Ul. Štítnickej.  Organizátorom podujatia je 
CVČ pri  ZŠ Pionierov 1 v Rožňave a spoluorganizátorom podujatia bude mesto Rožňava, 
športové  kluby,  základné  a stredné  školy  a TJ  Geológ,  ktorý  sa  venuje  stolnému  tenisu. 
Programom dopoludňajšej  akcie  by mal  prebiehať formou turnajov základných a následne 
stredných  škôl  s možnosťou  zapojenia  sa  širokej  verejnosti  s možnosťou  zahrať  si  stolný 
tenis.  Na  podujatie  budú  pozvané  materské  školy,  seniori,  DSS  Jasanima  a Amália. 
Popoludnie  by  patrilo  verejnosti  s možnosťou  prihlásenia  sa  na  turnaj.  Po  turnaji  by 
nasledoval exhibičný zápas hráčov TJ Geológ Rožňava. 

Číslo hlasovania: 6.  
Bod rokovania: Svetový deň stolného tenisu – participácia mesta na podujatí
Číslo uznesenia:   05/02/2019
Členovia komisie hlasovali: 6

1/ 
Ladislav 
Dávid

2/ 
Ing. Filip 
Pollák

3/ 
Ing. Bc. 
Andrej 
Ružík

4/ 
Ing. Oskar 
Lörinc

5/ 
Ing. Michal 
Bagačka

6/
 Ing. 
Martina 
Molnárová

7/
 Mgr. 
Nora 
Angyalová

       za za za - za za za

Uznesenie  č.  05/03/2019 –  komisia  športu  odporúča  participáciu  mesta  Rožňava   pri 
organizovaní podujatia Svetového dňa stolného tenisu podľa možností mesta a  požiadaviek 
organizátorov (ozvučenie, prenájom priestorov, občerstvenie, propagácia...)



k     bodu č. 6  
Návrh na tvorbu Koncepcie rozvoja športu mesta Rožňava

Ladislav  Dávid  – ako  predseda  komisie športu  má  záujem  pripraviť  pre  školy,  školské 
zariadenia, telovýchovné jednoty a športové kluby  materiál pod názvom Koncepcia rozvoja 
športu  mesta  Rožňava  na  obdobie  2020  –  2024.  Cieľom je  dať  pri  jeho  tvorbe  priestor 
všetkým, ktorí prejavia záujem a ochotu spolupracovať. Je potrebné získať finančné zdroje na 
vytvorenie  optimálnych  podmienok  na  rozvoj  talentovaných  jednotlivcov,  ale  aj  širokej 
športovej verejnosti. Šport má  v našom meste bohatú tradíciu. Máme veľa kvalifikovaných 
odborníkov,  trénerov a učiteľov TV, ktorí  si  zo strany mesta  zaslúžia  zvýšenú pozornosť. 
Chýbajú nám ale dnes už základné športoviská, ako je krytá plaváreň, krytý zimný štadión, 
atletický  štadión   a iné,  čo  úzko  súvisí  s ekonomickou  vyspelosťou  nášho  regiónu.  Ako 
navrhovateľ tohto materiálu pripomínam, že koncepcia si nekladie za cieľ dať komplexný a 
ucelený prehľad o veľmi širokej a pestrej škále športových aktivít, pretože to reálne ani nie je 
možné.  Koncepcia  má ambície  poukázať na aktuálny stav úrovne športu na  školách a  v 
športových  kluboch  s  načrtnutím  zámerov  rozvoja  pre  najbližšiu  budúcnosť.  Pravidelná 
telovýchovná  a  športová  činnosť,  či  už  v  rekreačnej,  výkonnostnej  alebo  vo  vrcholovej 
podobe,  vedie  deti,  mládež  a  vôbec  všetkých  jej  účastníkov  k vytváraniu  si  pozitívnych 
zdravotných, hygienických a sociálnych návykov, ktoré vedú k zdravému životnému  štýlu a 
vyššej  fyzickej  výkonnosti.  To  je  dôvod,  aby  aj  v  našom  meste  sme  športu  a  jeho 
podmienkam venovali mimoriadnu pozornosť, usilovali sa o rozvoj všetkých stránok, ktoré ho 
pozitívne ovplyvňujú. Pri tvorbe tohto materiálu je potrebné zohľadniť materiály: Národný 
program rozvoja  športu  v SR,  Koncepcia  rozvoja  športu Košického samosprávneho kraja, 
Plán  hospodárskeho  a sociálneho  rozvoja  mesta  Rožňava,  správa  o  činnosti  klubov  a 
športových  organizácií   pôsobiacich  na  území  mesta  Rožňava,  správy  o  činnosti  škôl  a 
školských  zariadení,    návrhy  športových  klubov.  Tvorba  materiálu  je  časovo  náročná 
vzhľadom na rozsah údajov, množstvo subjektov a širokú pestrosť mapovaných informácií. 
Aj z toho dôvodu možno považovať koncepciu za otvorený materiál, ktorý je možné dopĺňať 
a podľa zmenených podmienok aj upravovať.  Cieľ a hlavné koncepčné zámery smerujú k 
dosiahnutiu  vyššej  úrovne všetkej  vykonávanej  práce,  ku koordinovanému postupu škôl  a 
športových klubov v starostlivosti o talenty a k podpore všetkých aktivít, ktoré prispievajú k 
rozvoju  vrcholového,  výkonnostného  i rekreačného  športu.  Vyslovujeme  presvedčenie,  že 
spoločným úsilím sa nám zámery podarí naplniť.

Členovia  komisie  obšírne  diskutovali  o problematike  športu  v meste,  nedostatku  trénerov, 
detí,  finančných  prostriedkov...  a keďže  odbor  školstva,  kultúry,  mládeže  a športu  je 
poddimenzovaný, alternatívne riešenie je zamestnať  ešte odborného referenta na šport, resp. 
vytvoriť samostatný odbor športu. 

Číslo hlasovania: 7.  
Bod rokovania: Návrh na tvorbu Koncepcie rozvoja športu mesta Rožňava
Číslo uznesenia:   06/03/2019
Členovia komisie hlasovali: 5
1/ 
Ladislav 

2/ 
Ing. Filip 

3/ 
Ing. Bc. 

4/ 
Ing. Oskar 

5/ 
Ing. Michal 

6/
 Ing. 

7/
 Mgr. 



Dávid Pollák Andrej 
Ružík

Lörinc Bagačka Martina 
Molnárová

Nora 
Angyalová

    za za za - za za -

Uznesenie č. 06/03/2019 – komisia športu odporúča:

A/ vypracovať koncept na prípravu Koncepcie rozvoja športu mesta Rožňava a zapojiť 
všetky ZŠ, SŠ a športové kluby pri tvorbe koncepcie a ukladá tajomníčke komisie:

- osloviť športové kluby evidované na MsÚ a zistiť reálne finančné zabezpečenie 
klubov  na  činnosť,  počet  členov  –  z toho  mládež,  počet  družstiev,  vekové 
kategórie

- zistiť počet detí na MŠ, ZŠ podľa veku a pohlavia
- zistiť športové krúžky na MŠ, ZŠ a CVČ / krúžok, počet detí, vekové kategórie
- využívanie telocviční na ZŠ a SŠ / krúžková činnosť / komerčné využitie

B/ komisia športu navrhuje vytvoriť samostatný odbor športu s odborným športovým 
referentom

k     bodu č. 7  
plnenie uznesení

komisia športu plnenie uznesení berie na vedomie

Zapísala: Erika Švedová                             Ladislav Dávid v.r.  
tajomníčka komisie           predseda komisie


	Zápisnica

